
 PARGAS STAD 

RÅDET FÖR PERSONER MED FUNKTIONSNEDSÄTTNING 

Tid: torsdag 31.8.2023 kl.12.00 – 13.18 

Plats:  Styrhytten, stadshuset 

 
Närvarande: Alstrand Ulla  medlem 

Andersson Christian ordförande 
  Bäckström Nina  vice ordförande   
  Henriksson Harold medlem 
  Lehtilä Elina  medlem 
  Lindblom Marianne medlem 
  Lindman-Korpi Regina medlem  via Teams 
  Nordström Mats medlem 
  Stolzmann Marianna medlem 
 
  Knuts Åsa  sekreterare 
 
Extra:  Helin Robert  Mats Nordströms handledare 
  Hotanen Pia  projektkoordinator för välfärdsfrågor §27-29 
  Könönen Enni  marknadsföringsassistent                      §27-30 
   
Frånvarande: Lagerroos Bo  medlem 
   
 
  § 27. Öppnande av mötet. 

Ordföranden öppnade mötet kl. 12.00. 
 

  § 28 Mötets laglighet och sammankallande. 
 Ordföranden konstaterade mötet vara lagenligt sammankallat och beslutfört. 
 
  § 29 Projektkoordinator för välfärdsfrågor Pia Hotanen, aktuell information 

Som projektkoordinator för välfärdsfrågor jobbar Pia Hotanen med frågor som berör 
personalens arbetshälsa och invånarnas välmående. Staden och Varha samarbetar och skapar 
tillsammans olika verksamheter, ett exempel är kursen Kraft i vardagen. Pia Hotanen berättade 
också om stadens omfattande välfärdsplan och välmåendekommittén.  
Pia Hotanen önskade även att man skall kontakta henne (pia.hotanen@pargas.fi) eller Camilla 
Rautanen (camilla.rautanen@varha.fi) ifall man har önskemål om någon annan kurs. Kurser kan 
också ordnas i skärgården men då måste deltagarantalet vara minst åtta. 

 
§ 30 Marknadsföringsassistent Enni Könönen, informationsvänligt samhälle 

Staden håller på att bygga upp ett kommunikationssystem angående hur staden kan nå så 
många som möjligt med information. Det finns vissa svårigheter att nå alla då området är så 
vidsträckt, många äldre personer äger ingen dator och dessutom skall informationen vara 
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tvåspråkig. Det finns redan olika kommunikationskanaler bl.a stadens hemsida, facebook och 
instagram. Staden planerar göra en förfrågan för personer över 65 år och fråga på vilket vis de 
vill få information från staden.  
Rådet anser att det är bra att det görs en förfrågan för + 65-åringar eftersom många äldre inte 
äger en dator. Rådet önskar även att då det görs någon reklamfilm om staden så skulle det för 
hörselskadade vara bra om den kunde vara textad. Rådet önskade också att det skulle göras en 
ordlista med adresser på ”lokala platser” som infödda Pargasbor talar om som t.ex Ahonens 
hörn, Puntti o.s.v. I alla fall Inflyttade personer har svårt att hitta de rätta platserna på basen av 
namnen man kallar de olika platserna för i stället för att använda de riktiga namnen. 
 

  § 31 Justering av protokollet från senaste möte. 
 Protokollet från senaste möte justerades. 
 
  § 32 Tillgänglighetsärendelistan. 

Tillgänglighetsärendelistan har uppdaterats. Nu finns inte många ärenden kvar.  

  § 33 Tillgänglighetsärenden 
Församlingens fastighetschef Jim Karlsson har inte ännu kontaktat rådet för besöket på Korpo 
Center eftersom renoveringen av huset har dragit ut på tiden. Apoteket har flyttat in i fastig-
heten och vid apoteksingången finns nu automatiska dörröppnare. 
 
Ägaren på restaurang Buffalo har inte ännu skaffat rampen till uteterassen. 
 
Gården utanför Träsk bollhall skall asfalteras och samtidigt gör man om ingången till bollhallen 
så även rullstolsbundna lätt kommer in. 
 
Mats Nordström och Robert Helin lovade kolla upp om all kontrastmärkning av nivåskillnaderna    
vid Äventyrsgolfen är gjorda, de lovade även kolla upp ingången vid Kotipizza på Köpmansgatan. 
 

§ 34 Övriga ärenden 
Robert Helin är Mats Nordströms nya handledare. 
 
Medlemmen Elina Lehtilä önskade att det skulle kollas med Varha varför faktureringen av 
färdtjänsten inte ännu fungerar. Nu är vi redan i september och ingen faktura för detta år har 
ännu skickats ut. Nina Bäckström och Pia Hotanen lovade kontakta Varha. Ordföranden lovade 
även ta upp denna fråga på följande välfärdsområdes handikapprådsmöte.  
 
En annan fråga som ordföranden också lovade ta upp på nästa välfärdsområdes handikapp-
rådsmöte är varför personer som arbetar på en anpassad arbetsplats som tidigare hört till 
Kårkulla och efter 1.1.2023 lyder under Varha inte längre får någon semester- eller sjuklön. 
 
2.10 väljer stadsstyrelsen nya medlemmar till rådet för personer med funktionsnedsättning. 
 
Äldrerådet planerar senare i höst bjuda in Kimitoöns råd för äldre och personer med 
funktionsnedsättning. Även vårt råd kommer att bjudas in till mötet. 
 
Årets tillgänglighetspris diskuterades. Man kan ännu till nästa möte komma med förslag.  
 



 
  

  § 35 Följande möte  
Följande möte planeras till slutet av oktober 

Pargas 31.8.2023 

 

_______________________   _________________________ 

 Christian Andersson    Åsa Knuts 
 ordförande     sekreterare 
  

  

 

 

 

 

 

 

  
  

 
 

 
  


